

mazing
Asean

4D3N 棉兰/马达山镇/巴拉巴特 MEDAN/ PARAPAT/ BRASTAGI

Tour Code: BMU-3



程逸商旅
ORANGE LEISURE



Indonesia
印尼



Sipiso-Piso Waterfalls
西披抒披抒瀑布



Ambarita Village
安巴里达村



Pagoda Replica Shwedagon
瑞光大金塔

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.

Lake Toba
多巴湖



Graha Maria Annai Velangkanni
印度圣母殿



Brastagi Highland
马达山高原



SCHEDULE

D1

ARRIVAL ✈️ MEDAN 🚌 PARAPAT (MOB/L/D)

- ☑ Local Product Shop

D2

PARAPAT 🚌 BRASTAGI (B/L/D)

- ☑ Lake Toba + Samosir Island
(Included Round-Trip Boat Ride)
- ☑ Tomok Village
- ☑ Ambarita Village
- ☑ Brastagi Highland
- ☑ Sipiso Piso Waterfalls
- ☑ Sapo Juma Garden

D3

BRASTAGI 🚌 MEDAN (B/L/D)

- ☑ Local Fruit Market
- ☑ Lumbini Nature Park
(Pagoda Replica Shwedagon)
- ☑ Graha Maria Annai Velangkanni
- ☑ Maimoon Palace
- ☑ Maha Vihara Maitreya
- ☑ Grand Mosque (Drive Through)
- ☑ Sri Mariamman Temple (Drive Through)
- ☑ Sun Plaza Mall

D4

DEPARTURE ✈️ MEDAN (B/L/MOB)

- ☑ Tjong A Fie Mansion



- ✓ Parapat: Niagara Hotel or similar class x 1 Night
- ✓ Brastagi: Grand Mutiara or similar class x 1 Night
- ✓ Medan: Grand Mercure Hotel or similar class x 1 Night

TOURIST ATTRACTIONS:

MEDAN

- ◆ **Maimoon Palace** - this palace was built in 1887, is one of the most beautiful castles and one of the landmarks of Medan. The Palace has become a popular tourist destination in the city, not solely because of its historical heritage statues, but also because of its unique interior design of the palace, mixing the elements of Malay cultural heritage, Islam, Spanish, Indian, and Italian style.
- ◆ **Grand Mosque** - also known as Masjid Raya Medan. This is a beautiful mosque combining different architectural styles of Middle East, India & Spain.
- ◆ **Maha Vihara Matreya** - is a Buddhist temple located on Medan, which is claimed to be the largest non-historical buddhist temple in Indonesia. This temple is often called Vihara Cemara Asri because it is located in housing complex of Cemara Asri.
- ◆ **Tjong A Fie Mansion** - is a two-story mansion in Chinese-European-Art Deco style, and was completed in 1900, built by Tjong A Fie (1860-1921). A Hakka merchant who came to own much of the land in Medan through his plantations, later becoming 'Majoor der Chineezen' (leader of the Chinese) in Medan and constructing the Medan-Belawan railway.

PARAPAT

- ◆ **Lake Toba + Samosir Island** - Lake Toba (Danau Toba) is the largest volcanic lake in the world. Samosir Island is in the middle of Lake Toba. The island is the center of the Batak culture and many of the toba Batak traditional houses (Rumah Adat) remain on the island.
- ◆ **Tomok Village** - a village of the Batak Tobanese to see their traditional roofed house and the ancient stone tombs of their King Sidabutar is found.
- ◆ **Ambarita Village** - often called the Ambarita Stone Chair Village due to its historic relics from the pre-Christian era. In here we will see the ancient King's House, Court House and the executionary place are being preserved. Afterwards, we will take ferry trip back to Parapat.

BRASTAGI

- ◆ **Brastagi Highland** - enjoy superb view of the two volcanos, Mt. Sinabung & Mt. Sibayak. We will also visit local fruit market where you will have a chance to taste variety of tropical fruits, such as: Marquisa, Love Fruit / Passion Fruit, Star Fruits, Pineapples, Bananas, Papayas, Avocados, King of Fruits "Durians", and etc.
- ◆ **Sipiso Piso Waterfalls** - a splendor stream of water falling from a great height in Karo Highland, and Togging - to view Lake Toba from top.
- ◆ **Lumbini Nature Park (Pagoda Replica Shwedagon)** - is a replica of Shwedagon Pagoda in Yangon, Myanmar. The architecture is similar to a Myanmar pagoda, covered in gold.



Sapo Juma Garden
沙波如玛花园



Tomok Village
多莫村

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Samosir Island
沙漠西岛



Sipiso Piso Waterfalls
西披抒披抒瀑布



精简行程

第一天

启程 ✈️ 棉兰 🚗 巴拉巴特

(机上用餐/午/晚)

☑ 土产店

第二天

巴拉巴特 🚗 马达山镇

(早/午/晚)

- ☑ 多巴湖+沙漠西岛 (含来回船游)
- ☑ 多莫村
- ☑ 安巴里达村
- ☑ 马达山高原
- ☑ 西披抒披抒瀑布
- ☑ 沙波如玛花园

第三天

马达山镇 🚗 棉兰

(早/午/晚)

- ☑ 本地水果市场
- ☑ 瑞光大金塔
- ☑ 印度圣母殿
- ☑ 美满苏丹宫
- ☑ 慈光弥勒佛院
- ☑ 棉兰大清真寺 (途径)
- ☑ 斯里玛丽亚曼神庙 (途径)
- ☑ Sun Plaza购物中心

第四天

棉兰 ✈️ 回程

(早/午/机上用餐)

☑ 张阿辉故居



✓ 3 早餐 / 4 午餐 / 3 晚餐



4+5 ★ 酒店 (3晚)

- ✓ 巴拉巴特: 尼亚加拉酒店或同等级 x1 晚
- ✓ 马达山镇: 慕蒂亚拉大酒店或同等级 x1 晚
- ✓ 棉兰: 美居大酒店或同等级 x1 晚

观光景点:

棉兰

- ◆ **美满苏丹宫** - 这座王宫于1888年完成。这座以金黄色为基调的印尼棉兰苏丹皇宫, 已有一百多年的历史, 皇宫的室内设计混合的元素包括: 传统的马来文化, 伊斯兰文化, 西班牙, 意大利, 还有印度风格。
- ◆ **棉兰大清真寺** - 雄伟的建筑就坐落在忙碌的棉兰市中心大清真寺建于1906这座清真寺有别于一般。黑色屋顶很容易引起路人注意寺内的弓型窗户配以绿色白色瓷砖墙壁非常壮观美丽。
- ◆ **慈光弥勒佛院** - 位于棉兰的一座佛教寺庙, 据称是印度尼西亚最大的非历史佛教寺庙。这座寺庙通常被称为 VIHARA CEMARA ASRI, 因为它位于CEMARA ASRI 的住宅区。
- ◆ **张阿辉故居** - 是一座中欧装饰艺术风格的双层豪宅, 于1900年竣工。由客家籍商人张阿辉 (1860-1921年) 建造。他通过种植园在棉兰拥有大部分土地, 后来成为棉兰的“中国领袖”并建造了棉兰-白拉湾铁路。

巴拉巴特

- ◆ **多巴湖+沙漠西岛** - 位于印尼苏门答腊, 是世界最大的火山湖, 也是驰名世界的高原湖泊, 著名的旅游胜地。湖中央有个名叫沙漠西岛, 岛上建有巴塔克人的传统长屋。
- ◆ **多莫村** - 批村庄是最勇猛但心地仁慈的巴达人 (BATAK) 的故乡。在此, 您可欣赏到四周迷人的湖景, 传统屋顶的房子和 SIDABUTAR KING 古老的石墓。
- ◆ **安巴里达村** - 参观巴达人 (BATAK) 古老皇宫、法院、国王所用的是椅和用刑的刑场。

马达山镇

- ◆ **马达山高原** - 在这里你可以欣赏到两座壮观的火山, 锡纳朋火山 (MT. SINABUN) 和西巴亚克火山 (MT. SIBAYAK) 之后, 将安排到水果市场享受到美味各种各样的水果比如: “百香果、杨桃、香蕉、木瓜、鳄梨、菠萝、榴莲、等等... ”。
- ◆ **西披抒披抒瀑布** - 壮观的瀑布从120公尺的高倾泻而下, 到达山脚下后, 再流向多巴湖; 东景 (TONGGING) 是观看西披抒披抒瀑布的最好位置, 在这里也可以远眺美丽的多巴湖。
- ◆ **瑞光大金塔** - 是缅甸仰光大金塔的复制品。该建筑和缅甸宝塔一样覆盖着金色。



Tjong A Fie Mansion
张阿辉故居



Maimoon Palace
美满苏丹宫

免责声明: 由于新冠肺炎疫情限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

General Information

· 棉兰 MEDAN ·



货币 Currency 	Indonesian Rupiah - IDR 印尼盾 - IDR	信用卡 Credit Card 	* 许多信用卡在印尼都能通行 * Credit card are used widely in Indonesia
货币兑换率 Exchange Rate 	10,000 IDR = MYR 3.00 10,000 印尼盾 = 马币 3.00 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code 	Indonesia : +62 印尼 : +62
电压 Voltage 	Voltage - 100 V 电压 - 100 伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin
时差 Time Different 	Indonesia (Medan) - Malaysia is 1 hours ahead of Medan. 印尼 (棉兰) 标准时差慢马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather 	☐ Summer 夏季 1月 - 12月 Jan to Dec 22°C - 33°C *Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*		
飞机型号 Aircraft Type 	 A330		

Departure Date:

出发日期:

Tour Fare:

团费:

Tipping:

小费:

Visa:

签证:

Flight:

航班行程:

Airport Tax & Fuel Surcharge:

机场税及燃油附加费:

Agent Collection Fee:

旅行社代收费:

Travel Insurance:

旅行保险:

TOTAL:

总数:

